
 Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-05/2016 
 Zápis z řádného zasedání ze dne 05. 04. 2016 v 14.15 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Hojka, Hráský, Coufalová, 
Panská, Jelen, Novotná, Pokorná, Malá, Dvorský 
Studentská komora (s): Pecinová, Thiel, Omcirk, Brtník, Bujnovský, Ižovská, Anděrová 
Omluveni: Harbichová (a), Jebavý (a) 
Nepřítomní: / 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Vindušková, Zelenka, Bunc, Gryc, Šíma 
 

 
1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání. Senátor Hojka 
upozornil, že materiály akreditací byly zaslány pozdě. Senátor Jelen uvedl, že se jedná o 
prodloužení stávajících akreditací, kde jsou minimální změny. Senátor Zahálka se vyjádřil, 
že nelze projednávat něco, co jsme nemohli prostudovat. 
Hlasování o programu zasedání 5. 4. 2016: (20-0-0) (pro-proti-zdržel se). 
Usnesení 02/04/2016: AS UK FTVS schválil upravený Program zasedání 5. 4. 2016. 
 

2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání dne 22. 3. 2016 
Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu ze zasedání dne 22. 3. 2016. 
Hlasování o zápisu ze zasedání dne 22. 3. 2016: (19-0-1). 
Usnesení 03/04/2016: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání dne 22. 3. 2016. 
 
 

3. Informace o ustanovení komisí AS UK FTVS 
Senátor Jelen uvedl, že do ekonomické komise se přihlásili senátoři (bez titulů): Jelen, 
Zahálka, Thiel a jako předsedu si členové na ustavujícím zasedání zvolili ze svého středu  
senátora Jelena. Za studijní komisi se vyjádřil senátor Hojka. O členství se přihlásili (bez 
titulů): Hojka, Panská, Pokorná, Pecinová, Malá, Anděrová, Omcirk, Novotná, Dvorský. Na 
ustavujícím zasedání studijní komise byl jednomyslně zvolen předsedou senátor Hojka. O 
práci v legislativní komisi projevili zájem (bez titulů): Kaplan, Hráský, Zahálka a do 



Komise pro výstavbu a vnitřní rozvoj (bez titulů): Jebavý, Brtník, Dvorský. Obě dvě komise  
si teprve na svém ustavujícím zasedání zvolí svého předsedu.  
 

4. Projednání a schválení převodu prostředků z FRIM do Fondu provozních prostředků 
(FPP) 
Předseda ekonomické komise Jelen uvedl, že se jedná pouze o přesun peněz, které se po 
určité době vrátí do původní složky. Tajemník Zelenka přítomným objasnil situaci a uvedl, 
že po dosažení potřebných koeficientů se peníze převedou zpět. Předseda ekonomické 
komise Jelen se dotázal na případnou ztrátu v případě, že se toto neudělá. Tajemník Zelenka 
uvedl, že se jedná přibližně o částku 700 tis. Kč měsíčně. Ekonomická komise doporučila 
tento převod prostředků schválit. 
Hlasování o převodu prostředků z FRIM do FPP: (18-0-1) 
 
Usnesení 04/04/2016: AS UK FTVS souhlasil s převodem prostředků z FRIM do FPP. 
 

5. Projednání prodloužení akreditací doktorského studia 
Proděkan Bunc informoval, že v průběhu dubna by měla vyjít nová novela vysokoškolského 
zákona. Nám končí akreditace doktorského studia v roce 2017, ale budeme mít problém, že 
nemáme mladší profesory, kteří by mohli garantovat doktorské studium. Dostali jsme 
zpětnou vazbu, že po obsahové stránce je předložená akreditace zpracována správně. 
Předseda studijní komise Hojka se vyjádřil, že při jednání komise prostudovali část 
materiálu k oboru Kinantropologie, k oboru Biomechanika podklady zaslány nebyly. Dále 
upozornil na několik nepřesných formulací. Senátor Zahálka podotkl, že když se tabulky 
zasílaly na rektorát, tak se uvedené mohlo zaslat i senátorům. Proděkan Bunc uvedl, že na 
rektorát byly zaslány jen tabulky A. Dále senátor Zahálka zmínil, že loni se dlouze 
diskutovalo o podmínkách přijetí k doktorskému studiu. Předseda studijní komise Hojka 
uvedl, že toto je také jedna věc, kterou je třeba upravit. Proběhla diskuse ohledně 
prodloužení akreditací doktorského studia. Děkanka uvedla, že se toto řešilo předcházející  
den na rozšířeném kolegiu děkana a informovala, že zde by měly být změny minimální, 
neboť jsme byli upozorněni, že v případě velkých změn se tyto žádosti k prodloužení 
akreditací budou vyřazovat. Upozornila, že pokud bude případně platit nový vysokoškolský 
zákon, tak se akreditace automaticky prodlouží o 3 roky, výhoda schválení prodloužení 
akreditací nyní je v tom, že může dojít k prodloužení na delší dobu. Předseda studijní 
komise Hojka se dotázal na věkovou hranici u garantů. Děkanka uvedla, že tyto věkové 



hranice jsou právě podle nově připravovaného vysokoškolského zákona. Senátor Jelen se 
zeptal na míru změn v prodloužení akreditací, zda je problém ohledně změny dvou školitelů. 
Děkanka uvedla, že toto je bez komplikací. 
Senátor Zahálka navrhl usnesení. 
Usnesení 05/04/2016: AS UK FTVS se pozastavil nad časovým skluzem a nekompletností 
podkladů a pověřil prof. Bunce zapracováním připomínek ze studijní a ekonomické komise. 
AS UK FTVS materiál prodiskutoval a projednal. 
 

6. Projednání nových akreditací 
Proděkanka Vindušková uvedla, že u prodloužení akreditace oboru Managementu jsou 
minimální změny. Dr. Šíma přiblížil změny v této akreditaci a podotkl, že už byly 
zapracovány i navržené změny. Materiál byl projednán a bude podstoupen vědecké radě. 
Proděkanka Vindušková přiblížila akreditaci oboru Ochrana obyvatelstva. Předseda studijní 
komise Hojka uvedl, že materiály dorazily pozdě a navrhl využít možnost nechat tento obor 
prodloužit o 3 roky. Senátor Dvorský informoval, že na materiálech pracovali měsíc a ty 
změny, které byly udělány později, jsou pouze formální, zásadní věci měněny nebyly, neboť 
tento obor funguje teprve 2 roky. Předseda Heller upozornil na zkomolená některá jména. 
Senátorka Malá se zeptala, do kdy je současná akreditace. Bylo sděleno, že do listopadu 
2017. Proběhla diskuse ohledně projednání akreditací. Senátorka Coufalová vyjádřila 
souhlas s názorem senátora Hojky vyčkat na nový vysokoškolský zákon a připravit 
prodloužení podle nových kritérií. Proděkanka souhlasila s vyčkáním na prodloužení o 3 
roky na podzim a pracovat na prodloužení. 
 

7. Různé 
Předseda Heller zmínil stav technické dílny, kde probíhají určité změny. Senátor Jelen 
podpořil názor technickou dílnu zachovat. Senátor Zahálka podoktl, že by chtělo stanovit 
koncepci technického zabezpečení. Děkanka uvedla, že zde by bylo vhodné se sejít 
s katedrami, které tuto dílnu nejvíce využívají, a prodiskutovat, co zachovat a co ne. 
 
 

Zapsala: Coufalová 
 Za AS UK FTVS 
 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 



Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 
        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 
            PaedDr. Jitka Vindušková, CSc., proděkanka UK FTVS 
   Prof. Ing. Václav Bunc, CSc. 


